



May/June Newsletter- Bulletin de mai/juin

Nominations are open

Elections for positions on the CANB Executive Committee will be held at the Annual General Meeting on June 15, 2017. Nominations are still being accepted for the positions of Treasurer and Vice-President. Please visit <http://www.canbarchives.ca/news> for more information.

Comité de direction – nominations

Les élections pour des postes sur le comité de direction du CANB se tiendront à l'Assemblée Générale Annuelle le 15 juin 2017. Des candidatures sont toujours acceptées pour les postes de Trésorier(ère) et de Vice-président(e). Veuillez voir <http://www.canbarchives.ca/nouvelle> pour plus d'information.

Site Visits

The Archives Advisor began making site visits in March, and is currently booking site visits for summer 2017. If you are interested, please contact Shannon Doiron at 506-453-4327 or at archives.advisor@gnb.ca. The Archives Advisor can help with project planning, best practices for your institution, CANB funding applications, CANB Needs Assessments, as well as professional and technical advice. This service is open to all CANB members.

Visites sur place

Le conseiller en archivistique a commencé à faire des visites sur place en mars, et en fera à l'été 2017. Si vous êtes intéressé, veuillez communiquer avec Shannon Doiron au 506-453-4327 ou à archives.advisor@gnb.ca. Le conseiller en archivistique peut vous aider à planifier vos projets, à adopter les meilleures

[Subscribe](#)[Past Issues](#)

conseils professionnels et techniques. Il offre ses services à tous les établissements membres du CANB.

CANB Needs Assessment Survey

The CANB is still accepting the 2015 Needs Assessment Surveys, and we thank those members who have submitted theirs. Should you have any questions, please do not hesitate to contact the Archives Advisor.

Enquête d'évaluation des besoins du CANB

Le CANB accepte toujours les réponses à l'Enquête d'évaluation des besoins de 2015 et remercie les membres qui ont déjà répondu. Si vous avez des questions, n'hésitez pas à communiquer avec le conseiller en archivistique.

Upcoming events

The Archives Advisor will keep CANB members up to date on coming events, such as future workshops, as well as certain important deadlines that they should be aware of, such as that concerning the CANB-NB Grant Program for 2017-2018.

Évènements à venir

Le conseiller en archivistique tiendra les membres du CANB au courant des activités à venir, notamment des prochains ateliers, ainsi que des échéanciers importants dont ils devraient tenir compte, comme celui du Programme provincial de subventions du CANB pour 2017-2018.

[Subscribe](#)[Past Issues](#)

Heritage Fairs

Here is the Archives Advisor presenting the CANB award to the winning student at the Anglophone East Regional Heritage Fair on May 10, 2017.

Fêtes du patrimoine

Voici le conseiller en archivistique en présentant le prix du CANB à l'élève gagnante à la fête régionale du patrimoine Anglophone East le 10 mai 2017.

[Website](#)[Twitter](#)[Email](#)[Facebook](#)

This email was sent to <<Email Address>>

[why did I get this?](#) [unsubscribe from this list](#) [update subscription preferences](#)

Council of Archives New Brunswick/ Conseil des archives Nouveau-Brunswick · PO Box 1204 Sataion A · Fredericton, New Brunswick E3B 5A3
· Canada

Subscribe

Past Issues

MailChimp